
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-01-19, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 19 januari 2010 kl 16.30 – 17.20 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 27 januari 2010 

 
 

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Bengt Sandberg (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Victor Wennerholm (M)  tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M)  tjänstgörande 

Kristofer von Beetzen (M) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)  tjänstgörande 

Nicklas Nilsson (S)  tjänstgörande 

Gunnel Färm (S) 

Ulf Holmlund (S) 

Åke Mezan (V) 

 

  

Förhinder har anmälts av ledamöterna Camilla Lindberg (M), Per Altenberg (FP),   

Rana Carlstedt (S) och Sune Gidgård (S) samt av ersättarna Mikael Eriksson (M), 

Sten-Åke Larsson (M), Daniel Forslund (FP) och Yildiz Kafkas (MP). 

Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson 

Tjänstemän från kontoret biträdande fastighetsdirektör Thomas Perslund, Gunnar 

Kempe, Andreas Jaeger, Henrik Schmiterlöw, Sandra Holmström, Karl Frisell, Mattias 

Sjölander samt biträdande borgarrådssekreteraren Nils Löwenspets från roteln.   

 

 



  

 

 
 § 7 

Angående remissen om motion (2009:21) om tillgänglighet. Svar 

på remiss 
Dnr 2009/106/419  

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner och åberopar kontorets tjänsteutlåtande som svar 

 på remissen. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 22 december 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordförande Martin Michel (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och

 Mattias Ericson (V) lämnar följande förslag till beslut: 

 

 1 Avslå förvaltningens remissförslag angående motion (2009:21) om 

     tillgänglighet samt 

 2 Bifalla motionärens förslag samt därutöver anföra följande: 

 

 Förvaltningens förslag innebär en alltför låg ambition när det gäller att skapa en 

 god tillgänglighet för alla i staden. Dessutom är det anmärkningsvärt att den 

 moderatledda majoriteten använder stora ord och löften om att Stockholm ska 

bli  världsbäst i tillgänglighet år 2010 när det är uppenbart för alla att målet inte 

 kommer att uppfyllas.  

 

 Vi anser att översynen över stadens fastighetsbestånd måste gälla hela beståndet 

 eftersom tillgängligheten inte bara gäller allmänheten utan också anställda och 

 brukare. Vi anser också att staden ska genomföra denna 

 tillgänglighetsanpassning i samarbetet med handikapporganisationerna och på 

 det sättet stärks också samverkan mellan staden och dessa organisationer.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Kristina Alvendal (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Martin Michel (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och Mattias Ericson 

(V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

  

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M) enligt följande: 

 

 Arbetet med att göra Stockholm tillgängligt för alla är mycket prioriterat för 



  

 majoriteten. Sedan den dåvarande borgerliga majoriteten satte upp tydliga mål 

 för arbetet med ett tillgängligare Stockholm år 1999 har 100 miljoner kronor 

 årligen avsatts för tillgänglighetsskapande åtgärder. Många projekt har blivit 

 framgångsrika genom ett gott samarbete med handikappråd och 

 handikapporganisationer. Staden har åstadkommit mycket under projektets gång 

 men samtidigt som Stockholm kommer att vara en av världens tillgängligaste 

 städer i år så kan vi inte slå oss till ro.  

 

 År 2010 ska inte ses som ett slutdatum i arbetet med att göra Stockholm till 

 världens mest tillgängliga stad. Alliansen ser istället året som ett delmål: Staden 

 ska ständigt utvecklas och vi fortsätter vårt arbete med att tillgängliggöra 

 Stockholm för alla.  

 

Ersättaryttrande 

Lars Wyke (KD) instämmer i ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M) särskilda 

uttalande. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


